
	  
	  
	  
Verslag	  Algemene	  Ledenvergadering	  Dorpsraad	  Vreeland	  
Datum:	  20	  november	  2014	  
Tijd:	  21:15	  uur	  
Locatie:	  Dorpshuis	  Vreeland	  
	  
Aanwezig:	  Niels	  Molewijk	  (NM),	  Esther	  Kolk	  (EK),	  Irmgard	  Michielsen	  (IM),	  Joost	  de	  Haan	  (JH),	  Aginus	  Kalis	  (AK),	  Michiel	  van	  
Dis	  (MD),	  Heleen	  Kouwenhoven	  (HK),	  overige	  aanwezigen	  zie	  presentielijst	  

	  
1. Opening	  

Aginus	  Kalis	  heet	  allen	  welkom	  en	  geeft	  korte	  toelichting	  over	  de	  invulling	  van	  het	  tweede	  deel	  van	  deze	  
avond:	  de	  Algemene	  Ledenvergadering.	  
	  

2. Bestuurswisseling	  
Twee	  bestuursleden	  hebben	  aangegeven	  het	  bestuur	  DR	  te	  willen	  verlaten.	  Het	  gaat	  om	  Esther	  Kolk	  en	  
Hester	  Horseling.	  Beide	  dames	  kunnen	  hun	  drukke	  werkzaamheden	  en	  gezinsleven	  niet	  meer	  combineren	  
met	  de	  bestuurstaken.	  John	  de	  Nooij	  spreekt,	  als	  voormalig	  voorzitter,	  Esther	  nog	  in	  mooie	  woorden	  toe	  
en	  bedankt	  haar	  voor	  haar	  jarenlange	  inzet.	  Hester	  was	  helaas	  niet	  in	  de	  gelegenheid	  naar	  de	  ALV	  te	  
komen	  om	  afscheid	  te	  nemen.	  Van	  beide	  dames	  wordt	  nog	  door	  het	  bestuur	  afscheid	  genomen	  tijdens	  
een	  etentje.	  
Aginus	  Kalis	  stelt	  als	  nieuw	  bestuurslid/secretaris	  Heleen	  Kouwenhoven	  voor	  als	  opvolgster	  van	  Esther.	  Zij	  
wordt	  door	  de	  vergadering	  met	  algemene	  stemmen	  in	  haar	  functie	  aangenomen.	  	  

	  
3. Uitvoerende	  zaken	  

a. Wat	  doet	  DR	  wel	  en	  wat	  niet	  
Michiel	  van	  Dis	  geeft	  in	  een	  presentatie	  aan	  wat	  in	  de	  ogen	  van	  het	  bestuur	  de	  taken	  en	  
verantwoordelijkheden	  zijn	  van	  de	  DR.	  Allereerst	  pakt	  het	  nieuwe	  bestuur	  zaken	  zo	  transparant	  
mogelijk	  aan.	  Dit	  gebeurt	  o.a.	  middels	  een	  eigen	  Facebook-‐pagina	  voor	  de	  Dorpsraad	  en	  de	  website	  
Dorpsraad	  Vreeland.	  Voordeel	  hiervan	  is	  dat	  er	  snel	  en	  efficiënt	  met	  de	  leden,	  maar	  ook	  met	  de	  
overige	  dorpsbewoners,	  gecommuniceerd	  kan	  worden.	  Daarmee	  is	  actuele	  informatie	  altijd	  snel	  
beschikbaar,	  alle	  beschikbare	  informatie	  is	  immers	  op	  de	  website	  terug	  te	  vinden.	  Op	  dit	  moment	  is	  
deze	  weliswaar	  nog	  niet	  helemaal	  compleet	  (nog	  niet	  alle	  belangrijke	  oude	  documenten	  zijn	  
gedigitaliseerd	  en	  op	  de	  site	  aanwezig),	  maar	  daar	  wordt	  aan	  gewerkt.	  Bedoeling	  is	  dat	  het	  bestuur	  
zich	  met	  zaken	  bezighoudt	  die	  het	  Dorp	  Vreeland	  als	  gemeenschap	  aangaat.	  	  

b. Communicatie	  
Communicatie	  is	  mogelijk	  via	  verschillende	  kanalen.	  Het	  bestuur	  is	  o.a.	  bereikbaar	  via	  de	  FaceBook-‐
site,	  maar	  ook	  via	  de	  mail	  (info@dorpsraadvreeland.nl)	  of	  via	  website	  en	  Blog	  (nieuwsmeldingen	  
aangaande	  gemeentelijke	  zaken	  betreffende	  Vreeland).	  FaceBook	  (FB)	  en	  Website	  zijn	  géén	  
nieuwssites;	  daarvoor	  is	  de	  Vreelandbode.	  Het	  is	  de	  bedoeling	  om	  ook	  een	  Forum	  op	  te	  zetten,	  maar	  
omdat	  er	  op	  dit	  moment	  nog	  onvoldoende	  discussies	  zijn,	  staat	  dat	  nog	  op	  een	  laag	  pitje.	  	  
Onlangs	  heeft	  de	  eerste	  poll	  (enquête)	  plaatsgevonden	  om	  de	  standpunten	  van	  leden	  te	  toetsen.	  
Het	  bestuur	  is	  enthousiast	  over	  de	  hoge	  response	  waartoe	  de	  poll	  heeft	  geleid.	  Met	  behulp	  van	  dit	  
soort	  enquêtes	  hoopt	  het	  bestuur	  makkelijk	  en	  snel	  de	  mening	  van	  de	  leden	  en	  eventueel	  ook	  de	  
andere	  dorpsbewoners	  te	  kunnen	  peilen	  en	  daarmee	  eventueel	  ook	  een	  mandaat	  te	  kunnen	  halen	  
om	  actie	  te	  ondernemen.	  	  



c. Besluitvorming	  en	  standpunten	  
Het	  bestuur	  heeft	  een	  brief	  met	  onderwerp	  “Reactie	  Procedure	  Zienswijze,	  d.d.	  3	  november	  2014”	  
ontvangen	  van	  3	  leden	  (deze	  brief	  is	  te	  vinden	  op	  onze	  website).	  Deze	  leden	  hebben	  er	  moeite	  mee	  
dat	  het	  bestuur	  een	  formele	  actie	  heeft	  ondernomen	  richting	  de	  Gemeente	  door	  een	  “Zienswijze”	  
over	  de	  voorgenomen	  vergunningverlening	  aan	  Greif	  in	  te	  dienen.	  Dit	  onderwerp	  is	  voorheen	  ook	  al	  
vaak	  aan	  de	  orde	  geweest	  en	  komt	  nu	  weer	  op.	  Het	  bestuur	  legt	  uit	  dat	  zij	  meent	  dat	  daarvoor	  
voldoende	  aanleiding	  was,	  omdat	  er	  veel	  zaken	  onduidelijk	  zijn	  (en	  tot	  nu	  toe	  blijven)	  rond	  de	  
voorgenomen	  vergunningverlening.	  Het	  is	  goed	  om	  te	  beseffen	  dat	  door	  het	  indienen	  van	  een	  
“Zienswijze”	  de	  Dorpsraad	  daarmee	  in	  elk	  geval	  als	  officiële	  gesprekspartner	  door	  de	  Gemeente	  
erkend	  wordt.	  Daarnaast	  legt	  het	  bestuur	  aan	  de	  aanwezige	  leden	  uit	  dat	  de	  term	  “Zienswijze”	  
verwarring	  kan	  oproepen,	  omdat	  het	  bestuur	  uitsluitend	  vragen	  gesteld	  heeft	  aan	  de	  Gemeente	  en	  
daarmee	  juist	  geprobeerd	  heeft	  géén	  standpunt	  in	  te	  nemen,	  wetende	  dat	  er	  over	  dit	  onderwerp	  in	  
het	  dorp	  heel	  verschillend	  gedacht	  wordt	  en	  dat	  het	  bestuur	  tracht	  om	  hierin	  alle	  dorpsbewoners	  
zoveel	  mogelijk	  te	  vertegenwoordigen.	  	  
Vervolgens	  ontspint	  zich	  een	  discussie	  over	  wanneer	  het	  bestuur	  een	  mandaat	  krijgt	  van	  de	  leden	  
vanuit	  bijv.	  een	  enquête.	  Hoe	  houdt	  men	  rekening	  met	  de	  vraagstelling,	  hoe	  wordt	  omgegaan	  met	  
de	  mening	  van	  de	  dorpsbewoners.	  Er	  volgt	  een	  uitgebreide	  discussie	  over	  de	  werkwijze	  van	  het	  
bestuur	  en	  het	  krijgen	  van	  mandaat.	  Voorgesteld	  wordt	  om	  regels	  hierover	  op	  te	  nemen	  in	  het	  
Huishoudelijk	  Reglement.	  Het	  bestuur	  ontraadt	  dit	  nadrukkelijk	  omdat	  het	  van	  mening	  is,	  dat	  
wanneer	  dit	  al	  te	  strak	  wordt	  vastgelegd,	  het	  beperkt	  wordt	  in	  zijn	  handelen.	  Bovendien	  is	  het	  zo	  dat	  
al	  het	  handelen	  van	  het	  bestuur,	  zoals	  eerder	  gemeld,	  via	  de	  website	  en	  Facebook	  te	  volgen	  is	  en	  
daarmee	  ook	  controleerbaar	  voor	  zowel	  de	  leden	  als	  de	  niet-‐leden.	  Dit	  biedt	  ook	  de	  mogelijkheid	  om	  
hier	  snel	  op	  te	  reageren	  en	  commentaar	  op	  te	  leveren.	  Het	  bestuur	  is	  daarnaast	  ook	  van	  plan	  om	  in	  
de	  komende	  periode	  zijn	  handelen	  voortdurend	  te	  evalueren	  en	  op	  de	  komende	  ALV	  opnieuw	  aan	  
de	  leden	  ter	  discussie	  voor	  te	  leggen.	  Deze	  zienswijze	  wordt	  vervolgens	  door	  de	  ALV	  overgenomen.	  	  
	  
Verder	  worden	  er	  tijdens	  de	  bovenstaande	  discussie	  de	  volgende	  vragen	  gesteld:	  
Q1:	  zijn	  we	  ook	  geïnteresseerd	  in	  de	  mening	  van	  mensen	  die	  géén	  lid	  zijn	  van	  de	  DR?	  Zouden	  we	  
voor	  deze	  mensen	  een	  oproep	  in	  de	  Vreelandbode	  kunnen	  doen?	  
A1:	  het	  bestuur	  probeert	  hier	  zo	  correct	  en	  transparant	  mogelijk	  te	  opereren	  en	  zoveel	  en	  objectief	  
mogelijk	  meningen	  van	  betrokkenen	  te	  peilen.	  Hiertoe	  worden	  ook	  moderne	  instrumenten	  ingezet	  
zoals	  het	  houden	  van	  een	  poll	  via	  FB.	  Vervolgens	  proberen	  we	  de	  diversiteit	  van	  de	  achterban	  mee	  
te	  nemen	  in	  de	  reactie	  en	  voelt	  het	  bestuur	  zich	  gehouden	  aan	  het	  feit	  leden	  te	  vertegenwoordigen.	  
Hiervoor	  wordt	  dan	  ook	  toestemming	  gevraagd.	  	  

	  
Q2:	  Wiel	  Broekx	  vraagt	  of	  de	  procedure,	  zoals	  gevolgd	  is	  in	  het	  geval	  van	  de	  uitbreiding	  van	  de	  
verfproductie	  van	  Greif,	  ook	  gevolgd	  zou	  kunnen	  worden	  voor	  het	  CSV-‐terrein?	  
A2:	  Het	  bestuur	  is	  hierover	  in	  gesprek	  met	  de	  Gemeente.	  Er	  is	  een	  nieuwe	  projectontwikkelaar	  
aangezocht	  en	  aan	  de	  Gemeente	  is	  gevraagd	  om	  via	  de	  DR	  de	  dorpsbewoners	  tijdig	  te	  betrekken	  bij	  
dit	  traject	  en	  daarnaast	  ook	  aan	  de	  omwonenden	  speciaal	  aandacht	  te	  schenken	  
	  
Q3:	  Reinko	  Abels	  geeft	  aan	  dat	  het	  de	  Gemeente	  ontbreekt	  aan	  daadkracht	  met	  betrekking	  tot	  het	  
plaatsen	  van	  een	  beschutte	  wachtplaats	  voor	  het	  Connexxion	  busje	  bij	  het	  Dorpshuis.	  	  
A3:	  Het	  bestuur	  heeft	  het	  idee	  wel	  gehoord	  te	  worden	  door	  wethouders	  en	  ambtenaren,	  maar	  kan	  
niet	  ontkennen	  dat	  dit	  niet	  bepaald	  hèt	  voorbeeld	  van	  daadkracht	  bij	  de	  Gemeente	  is.	  Er	  is	  
welwillendheid	  bij	  de	  Gemeente,	  zie	  ook	  de	  recente	  “Dorpsschouw”	  echter	  ook	  nu	  blijft	  het	  vaak	  
zoeken	  naar	  de	  juiste	  persoon	  en	  de	  juiste	  insteek.	  	  
	  
Q4:	  Wat	  gaat	  er	  gebeuren	  met	  het	  EVAB-‐terrein?	  
A4:	  Er	  zijn	  waarschijnlijk	  wel	  plannen,	  maar	  dat	  kan	  het	  beste	  nagevraagd	  worden	  bij	  Henk	  van	  
Zijtveld,	  de	  eigenaar.	  Officieel	  wordt	  de	  DR	  hier	  niet	  in	  betrokken,	  maar	  het	  bestuur	  zal	  wel	  alert	  
blijven.	  	  
	  
Q5:	  De	  heer	  Molewijk	  sr	  vraagt	  naar	  de	  verkeersveiligheid	  in	  het	  dorp;	  er	  wordt	  namelijk	  niet	  
gehandhaafd	  op	  bijv.	  parkeerverboden.	  	  
A5:	  bij	  de	  dorpsschouw,	  die	  in	  november	  heeft	  plaatsgevonden,	  was	  ook	  iemand	  van	  de	  politie	  
aanwezig,	  en	  deze	  is	  op	  de	  verschillende	  feiten	  gewezen.	  De	  politie	  gaf	  echter	  aan	  dat	  zolang	  de	  



Gemeente	  niet	  actiever	  wordt	  in	  het	  oplossen	  van	  enkele	  problemen	  met	  betrekking	  tot	  het	  
parkeren,	  zij	  niet	  zullen	  gaan	  handhaven	  (!!!!!)	  
	  
Q6:	  is	  er	  een	  verslag	  beschikbaar	  van	  de	  dorpsschouw	  en	  kan	  dat	  openbaar	  gemaakt	  worden?	  
A6:	  de	  uitkomsten	  zullen	  op	  de	  website	  en	  FB	  gepubliceerd	  worden.	  
	  
Q7:	  hoe	  is	  het	  onderzoek	  verlopen	  naar	  het	  fijnstof	  rondom	  de	  provinciale	  weg	  N201?	  Zijn	  er	  al	  
uitslagen	  van	  dit	  onderzoek	  bekend?	  
A7:	  Liesbeth	  Beukeboom	  is	  bezig	  om	  de	  groenvoorziening	  rondom	  de	  school	  aan	  te	  passen,	  zodat	  
veel	  fijnstof	  afgevangen	  kan	  worden.	  Aan	  de	  situatie	  verder	  is	  weinig	  te	  veranderen.	  Deel	  van	  fijnstof	  
schijnt	  overigens	  o.a.	  veroorzaakt	  te	  worden	  door	  de	  scheepvaart	  op	  het	  ARK.	  	  
	  

4. Ingekomen	  stukken	  
a. Brief	  inzake	  reactie	  procedure	  zienswijze,	  d.d.	  3	  nov	  2014	  

Reactie	  hierop	  is	  weergegeven	  onder	  ‘3c	  Besluitvorming	  en	  standpunten’.	  	  
	  

5. Rondvraag/wvnttk	  
Ledenwerving:	  op	  dit	  moment	  bestaat	  de	  DR	  uit	  ca.	  340	  leden.	  Bedoeling	  is	  om	  komende	  tijd	  tijdens	  bijv.	  
Kerstmarkt	  en	  Nieuwjaarsreceptie	  nieuwe	  leden	  te	  gaan	  werven.	  Daarnaast	  verzoekt	  het	  bestuur	  aan	  de	  
leden	  om	  actief	  in	  hun	  omgeving	  aan	  ledenwerving	  te	  doen.	  Als	  iedereen	  in	  staat	  is	  om	  10	  nieuwe	  leden	  
aan	  te	  brengen,	  dan	  zou	  dat	  geweldig	  zijn.	  Dan	  zijn	  er	  namelijk	  meer	  leden	  dan	  dorpsbewoners!!	  
	  

6. Sluiting	  
De	  voorzitter	  sluit	  de	  vergadering	  om	  22:51	  uur	  onder	  dankzegging	  van	  ieders	  aanwezigheid	  en	  inbreng	  in	  
de	  discussie.	  

	  


